
Město Švihov 

Zastupitelstvo města Švihov 

 

Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva města Švihov č. Z/35/22, konaného dne 24. 5. 2022 od 18.00 hod. 

v Kulturním domě ve Švihově – Švihov, Tyršova 274  

 

Zasedání Zastupitelstva města Švihova (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou města 

PaedDr. Václavem Petrusem (dále jen „předsedající“). Ten konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v 

souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu 

zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní, a to od 16. 5. 2022 do 24. 5. 2022 (příloha č. 1). Současně byla zveřejněna na „elektronické 

úřední desce“. Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že 

přítomno je 5 členů (Jiří Unger a Jan Staněk omluven).  Tím je zastupitelstvo usnášení schopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích). 

Dále přítomno:  5 občanů 

 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele  
Starosta určil ověřovatele zápisu Miroslava Bubeníka a Bc. Martinu Haškovou, zapisovatele Ing. Marka 

Boublíka.  

 

Schválení programu 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu tak, jak byl zveřejněn v pozvánce. 

 

Před hlasováním dal předsedající možnost členům zastupitelstva se vyjádřit. K navrženému programu 

nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu programu zasedání.  

 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo města schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 385/Z35/22 bylo schváleno. 

 

Bod č. 2 – Ověření zápisu č. Z/34/22 
Ověření zápisu č. Z/34/22 provedla Bc. Martina Hašková a Jan Staněk. Zápis byl přečten a odpovídá 

projednávaným skutečnostem.   

 

 

Bod č. 3 – Kontrola plnění usnesení 
Ke kontrole není žádný bod usnesení.    

 

 

Bod č. 4 – Fotovoltaika ČOV 

Z důvodu vzrůstajících nákladů energie se město rozhodlo, že pro výrobu elektrické energie pořídí 

fotovoltaickou elektrárnu na čističku odpadních vod. Po několika konzultacích se zástupci oslovených firem 

se město rozhodlo pro výkon fotovoltaiky 10 kWp bez baterií. Termín realizace je stanoven do 31. 3. 2023. 

Byla zveřejněna výzva k podání nabídek. Nabídku zaslala jedna firma: ILV – Solar, IČ 280027353, se 

sídlem Příchovice 275, 334 01 Přeštice. Konkrétně za částku 322 618 Kč + DPH. 

 

 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s přidělením zakázky „FVE ČOV Švihov“ společnosti 

ILV – Solar, IČ 280027353, se sídlem Příchovice 275, 334 01 Přeštice za částku 322 618 Kč + DPH. 

 

Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 386/Z35/22 bylo schváleno. 

 

 

 



 

 

Bod č. 5 – Fotovoltaika MŠ Švihov 

 

Dále byla zveřejněna výzva k podání nabídek na fotovoltaiku MŠ Švihov. Výkon elektrárny je do 10 kWp. 

Termín realizace je také stanoven do 31. 3. 2023. Nabídku podala firma ILV – Solar, IČ 280027353, se 

sídlem Příchovice 275, 334 01 Přeštice. Konkrétně za částku 345 450 Kč + DPH. Rozdíl v ceně je dán jiným 

typem střechy (odlišná montáž panelů). 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s přidělením zakázky „FVE MŠ Švihov“ společnosti 

ILV – Solar, IČ 280027353, se sídlem Příchovice 275, 334 01 Přeštice za částku 345 450 Kč + DPH. 

 

Výsledek hlasování: pro 5 proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 387/Z35/22 bylo schváleno.  

 
 

Bod č. 6 – Montáž svítidel VO 

 

Město v jiném výběrovém řízení nakoupilo LED svítidla na veřejné osvětlení. Celkem bylo nakoupeno 277 

svítidel. Tyto budou namontovány na stávající sloupy veřejného osvětlení. Výměna proběhne ve všech 

místních částech kromě Lhovic, protože ČEZ zde plánuje rekonstrukci elektrického vedení a není tedy jasné, 

kolik světel zde bude nutné osadit. Do výběrového řízení se přihlásily 3 firmy. Jediným kritériem pro 

hodnocení nabídek byla cena. Nejnižší nabídku podala podnikající fyzická osoba Rostislav Dolanský, IČ 

72217006, Sídliště 280, 340 21 Janovice nad Úhlavou. Konkrétně za částku 277 000 Kč. 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s přidělením zakázky „Švihov – montážní práce při 

výměně svítidel VO“ podnikající fyzické osobě Rostislavu Dolanskému,  IČ 72217006, Sídliště 280,              

340 21 Janovice nad Úhlavou za částku 277 000 Kč + DPH. 

 

Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 388/Z35/22 bylo schváleno. 

  

 

Bod č. 7 – Energetický audit města 

 

„Energický zákon“ ukládá státním institucím a samosprávným celkům určité povinnosti směřující k úspoře 

spotřebovaných energií. Povinnost vyplývající z tohoto zákona je vypracování energetického auditu. 

Výsledkem tohoto auditu bude doporučení pro město, jak efektivně nakládat s energiemi. Město oslovilo 

několik auditorů. Pět auditorů přislíbilo spolupráci, do výběrového řízení se nakonec přihlásil pouze jeden.  

 

Pošar: Tento audit se týká všech budov ve vlastnictví města, např. stará škola, sklad Lhovice atd.? 

Předsedající: Předmětem auditu jsou pouze budovy, které jsou využívané. Stará škola není vytápěna, není 

tam žádná spotřeba, takže nebude předmětem auditu, sklad Lhovice se teprve staví. 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s přidělením zakázky „Energetický audit pro město 

Švihov“ společnosti Archenergy s. r. o., IČ 01795937, se sídlem Sokolovská 1105/100, Plzeň za částku 

249 000 Kč + DPH 

 

Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č. 389/Z35/22 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 



Bod č. 8 – Bezúplatný převod pozemků do majetku Plzeňského kraje 

 

Plzeňský kraj prostřednictvím Správy a údržby silnic PK požádal město Švihov o pozemky, které jsou pod 

jejich stavbami (silnice II. a III. třídy), popř. jsou součástmi těchto pozemních komunikací. Konkrétně se 

jedná o parc. č. 1475/43 v k. ú. Lhovice, výměra 1 m2, parc. č. 591/4 o výměře 34 m2, parc. č. 32/9 o výměře 

74 m2, parc. č. 395/6 o výměře 11 m2, 395/28 o výměře 2 m2 a parc. č. 583/2 o výměře 132 m2 vše v k. ú. 

Jíno. Celková výměra těchto pozemků je 254 m2. Město na minulém zasedání odsouhlasilo zveřejnění 

záměru k bezplatnému převodu (usnesení č. 382/Z34/22). Tento záměr byl v souladu se zákonem o obcích 

zveřejněn na úřední desce. Výměnou pak město Švihov dostane pozemky, které nejsou součástmi silnic, ale 

jsou v majetku Plzeňského kraje. Konkrétně se jedná o pozemky o celkové rozloze 2 784 m2. 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s bezúplatným převodem pozemků města do majetku 

Plzeňského kraje, jedná o pozemky parc. č. 1475/43 v k. ú Lhovice, parc. č. 591/4, 32/9, 395/6, 395/28 a 

583/2 vše v k. ú. Jíno o celkové rozloze 254 m2. 

 

Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č. 390/Z35/22 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 9 – Různé 

 

Nikdo nemá žádný bod do různého. 

 

 

 

 

Diskuse: 

 

Zdrahalová: Z jakého důvodu jsou na mostě zábrany? 

 

Předsedající: Mosty v Nádražní ulici mezi náměstím a křižovatkou Za Vodou jsou v havarijním stavu. 

Správa a údržba komunikací Plzeňského kraje zahájí jejich opravu v srpnu letošního roku. Po celou dobu 

stavby budou mosty průchozí pouze pro pěší.  

 

Občanka: Chtěla bych jen upozornit na skutečnost, že řidiči při průjezdu Švihovem po státní silnici 

v Nádražní ulici výrazně překračují nejvyšší povolenou rychlost. 

 

Předsedající: Vloni zde město osadilo nový ukazatel rychlosti po té, co zde Plzeňský kraj opakovaně 

nevyhověl žádosti osadit radar s napojením na Policii ČR, jako je např. v Červeném Poříčí. Bohužel část 

řidičů nerespektuje značky ani dopravní předpisy a dopravní policie ve Švihově dělá měření rychlosti pouze 

zřídka.   

 

Pošar: Jak se povedla oprava silnice v Kokšíně? 

 

Předsedající: Od opravy silnice zatím k žádné dopravní nehodě nedošlo, situaci bude nutné vyhodnotit za 

delší období, např ke konci roku. 

 

Pošar: Máte nějaké informace k obchvatu Kokšína? 

 

Předseající: ŘSD ČR, správce komunikace I/27 předalo krajskému úřadu podklady pro zapracování 

obchvatu Kokšína do změny územního plánu kraje. Tato změna bude zpracovávaná v příštím roce. 

 

 

 

 

 

 



 

Občanka: Také bych chtěla upozornit na rychlý průjezd vozidel v ulici Školní. Rodiče vysadí své děti a 

odjíždí velmi rychle. 

 

Předsedající: To bohužel příklad neodpovědného chování řidičů. Před školou je přechod pro chodce vyvýšen 

na zpomalovacím prahu, což přispívá k větší bezpečnosti chodců. 

 

 

 

Přílohy zápisu: 
1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina členů zastupitelstva a přítomných občanů 

3) Záměr na bezúplatný převod nemovitého majetku 
 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 25. 5. 2022  

 

                                         Zapisovatel: Ing. Marek Boublík 

 

 

 

 

Ověřovatelé: Miroslav Bubeník       …...…..………………………dne ………………….……………….. 

 

Bc. Martina Hašková   …...…..………………………dne ………………….……………….. 

 

PaedDr. Václav Petrus, starosta města    ……………………………dne ………………….……………….. 

 

 

 

 

Vyvěšeno:          Sejmuto: 


